

条款与细则

1. 主办方保留权利

金狮大赏主办方(以下简称「主办方」)有权在不另行通知的情况下,拒绝任何参赛报名或 参赛作品,且无需说明理由。

2. 取消或更改活动

主办方保留随时更改、延期、中止或取消本奖项评选活动之权利, 恕不另行通知, 且不承 担因此产生的任何责任。

3. 参赛资格及取消资格

凡不符合参赛规定者, 主办方有权取消其参赛资格, 且无需事先告知。主办方对于参赛资格的最终认定具有全权裁量权。

4. 评审结果为最终决定

所有评审结果皆为最终决定,任何参赛者不得异议或要求重新评审。评审标准与程序由 主办方决定,并可依情况进行调整。

5. 著作权及使用权

所有参赛者同意,所提交之作品及相关素材可供主办方用于宣传、出版、展示、媒体推广 及典藏用途,且不需另行支付费用或取得额外授权。

6. 资料及隐私保护

所有参赛者所提供之个人资料将仅用于与本奖项相关之联系、管理及宣传用途,并将依据 主办方之隐私政策进行管理。

7. 技术问题与免责

主办方不对因系统故障、网络中断、资料遗失或其他不可抗力因素所导致的报名或资料传输问题负责。

8.法律适用

本奖项活动及相关条款均适用新加坡法律。如有争议,将由新加坡相关法院专属管辖



Terms and Conditions

1. Right to Reject

The organiser of the Golden Singa Awards (hereinafter referred to as "the Organiser") reserves the right to reject any entry or submission at its sole discretion without prior notice or the need to provide justification.

2. Cancellation or Modification of Event

The Organiser reserves the right to amend, postpone, suspend, or cancel the awards at any time without prior notice and shall not be held liable for any consequences arising from such changes.

3. Eligibility and Disqualification

Entries that do not comply with the official rules may be disqualified without notice. The Organiser reserves full and final discretion over the determination of eligibility.

4. Finality of Judging Decisions

All judging decisions are final and binding. No correspondence or appeals will be entertained. The judging criteria and process are determined by the Organiser and may be adjusted as necessary.

5. Copyright and Usage Rights

By submitting an entry, participants grant the Organiser the non-exclusive rights to use their submitted materials for promotional, publishing, exhibition, media, and archival purposes without additional compensation or permission.

6. Data and Privacy Protection

All personal information provided by participants will be used solely for purposes related to the awards, including communication, administration, and publicity. All data will be managed in accordance with the Organiser's privacy policy.

7. Technical Issues and Liability Waiver

The Organiser shall not be held responsible for any technical failures, system errors, lost data, or issues arising from network disruptions or other unforeseen circumstances that may affect entry submissions.

8. Governing Law

This awards programme and its associated terms shall be governed by the laws of Singapore. Any disputes arising shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of Singapore.